
Z Á P I S 
 

z 20. zasedání Zastupitelstva MČ Praha–Kunratice 

 
Datum konání:    19. 5. 2025 

Řízení:      Ing. Lenka Alinčová  

Přítomni:     10 členů Zastupitelstva MČ 

      dle prezenční listiny               

                                                                                                             

Omluveni:     1/ Linková / 

        

Neomluveni:     0 

 

Ověřovatelé zápisu vč. usnesení              Petra Hilmarová 

z minulého zasedání zastupitelstva:   Milan Matoušek  

ověřili zápis vč. usnesení bez připomínek  

 

Ověřovatelé zápisu z dnešního  Petra Hilmarová  

zasedání zastupitelstva:   Milan Matoušek 

 

Návrhový výbor    Mgr. Eva Svobodová 

 Ivan Hýža 

 Ing. Karel Klíma 

 

Zapisovatelka: Lucie Nejedlá 

 

Zasedání zastupitelstva zahájila starostka MČ Praha-Kunratice Ing. Alinčová v 18.00 hod (dále 

jen „Předsedající“). Po přivítání přítomných členů zastupitelstva konstatovala, že Zastupitelstvo je 

usnášeníschopné (počet přítomných členů Zastupitelstva 10) a dále konstatovala, že Zápis včetně 

Usnesení ze 19. zasedání zastupitelstva ze dne 24. 2. 2025 byl ověřovateli Petrou Hilmarovou a 

Milanem Matouškem ověřen.  Předsedající upozornila přítomné, že zasedání je nahráváno. 

 

 

Předsedající předložila návrh na složení návrhového výboru následovně:  

      Mgr. Eva Svobodová 

 Ivan Hýža 

 Ing. Karel Klíma 

 

Předsedající se přítomných zastupitelů dotázala, zda nemají jiný návrh. Nikdo nepodal žádný 

jiný návrh. O návrhu dala hlasovat. 

Hlasování: Pro 10 proti 0 zdržel se 0 

 

 

Dále předložila návrh na ověřovatele zápisu z dnešního zasedání následovně: 

 

 Petra Hilmarová 

 Milan Matoušek 
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Předsedající se přítomných zastupitelů dotázala, zda nemají jiný návrh. Nikdo nepodal žádný 

jiný návrh. O návrhu dala hlasovat. 

Hlasování: Pro 10 proti 0 zdržel se 0 

Návrh byl přijat. 

 

Zapisovatelkou předsedající jmenovala paní Lucii Nejedlou. 

 

Předsedající poté informovala o písemné žádosti Mgr. Linkové na doplnění předloženého 

programu jednání o bod č. 6 Rekonstrukce Kostelního náměstí-žádost občanů, a vysvětlila, že 

nepřítomný člen zastupitelstva nemůže dle zákona o hl. m. Praze předkládat návrh na doplnění 

programu mimo jednání ZMČ. Dotázala se tedy, zda zastupitelé za Kunratice sobě se s návrhem 

Ing. Linkové ztotožňují. S návrhem na doplnění programu o bod 6. Rekonstrukce Kostelního 

náměstí-žádost občanů se ztotožnila Mgr. Svobodová a L. Alinčová sdělila, že klub zastupitelů 

Hnutí Praha-Kunratice se s tímto návrhem také ztotožnil. Mgr. Svobodová zároveň podala další 

návrh na zařazení bodu do programu zastupitelstva – Doplnění složení Redakční Rady 

Kunratického zpravodaje o zástupce/ zástupkyni opozice. 

Dále se přihlásil Ing. Klíma s návrhem na prodloužení bodu v pevném čase pro zastupitele na 25 

minut. 

 

Předsedající dala hlasovat o změně – prodloužení bodu v pevném čase pro zastupitele v čase 

18,40hod – 19,05 hod. 

 
Hlasování:   Pro 3    proti 0   zdržel se 7 

     /Klíma, Svobodová, Vízek/   /Alinčová, Hýža, Hilmarová, Mozola 

        Nováček, Doležilová, Matoušek/ 

  

Návrh nebyl přijat. 

 

Poté dala hlasovat o návrhu na doplnění programu o bod č.6 Rekonstrukce Kostelního náměstí – 

žádost občanů. 

Hlasování:   Pro 10    proti 0   zdržel se 0 

  

Návrh byl přijat. 

 

 

Následně dala hlasovat o doplnění programu o bod Doplnění složení Redakční Rady Kunratického 

zpravodaje o zástupce / zástupkyni opozice. 

 
Hlasování:   Pro 3    proti 0   zdržel se 7 

 /Klíma, Svobodová, Vízek/    /Alinčová, Hýža, Hilmarová, Mozola 

        Nováček, Doležilová, Matoušek/ 

  

 

Návrh nebyl přijat. 

 

 
 

Program byl schválen.  

Předsedající poté pověřila vedením zastupitelstva Ivana Hýžu, dále jen Předsedající. 
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Program: 

Bod v pevném čase 18,15-18,40 návrhy, připomínky a podněty občanů 

Kunratic 

Bod v pevném čase 18,40-18,55 návrhy, připomínky a podněty zastupitelů 

Kunratic 

1. Schvalování účetních závěrek roku 2024: 

1a) Městská část Praha-Kunratice 

1b) Mateřská škola Kunratice 

1c) Základní škola Kunratice  

2. Změny a úpravy rozpočtu roku 2025 

3. Stanovisko k předkupnímu právu 

4. Změna ÚPn na pozemcích parc. č. 2373/22 a 2373/23 v k. ú. Kunratice 

5. Veřejnoprávní smlouva Start98 z. s. 

6. Rekonstrukce Kostelního náměstí-žádost občanů 

 
K bodu 1a 

Schvalování účetních závěrek roku 2024 – MČ Praha-Kunratice 

 

Předkládá: Ing. Lenka Alinčová, starostka MČ  

  Petr Mozola 

 

 P. Mozola zrekapituloval materiál k tomuto bodu, který obdrželi všichni členové zastupitelstva.

  

 

Předsedající k přednesenému bodu otevřel diskuzi.  

 

K předloženému návrhu proběhla diskuze, ve které byly zodpovězeny a prodiskutovány všechny 

vznesené dotazy a připomínky.  

 

Vzhledem k tomu, že nikdo neměl žádné další připomínky, dotazy ani námitky, předsedající 

diskuzi uzavřel a vyzval zastupitele k podání pozměňujících návrhů. Nikdo nepodal žádný 

pozměňující návrh, vyzval tedy návrhový výbor k přednesení návrhu usnesení a poté o něm dal 

hlasovat. 

 

Hlasování: Pro 10 proti 0 zdržel se 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 
K bodu 1b 

Schvalování účetních závěrek roku 2024 – MŠ Kunratice 

 

Předkládá: Ing. Lenka Alinčová, starostka MČ  

  Petr Mozola 

 

 P. Mozola zrekapituloval materiál k tomuto bodu, který obdrželi všichni členové zastupitelstva.

  

 

Předsedající k přednesenému bodu otevřel diskuzi.  
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Vzhledem k tomu, že nikdo neměl žádné připomínky, dotazy ani námitky, předsedající diskuzi 

uzavřel a vyzval zastupitele k podání pozměňujících návrhů. Nikdo nepodal žádný pozměňující 

návrh, vyzval tedy návrhový výbor k přednesení návrhu usnesení a poté o něm dal hlasovat. 

 

Hlasování: Pro 10 proti 0 zdržel se 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 
K bodu 1c 

Schvalování účetních závěrek roku 2024 – ZŠ Kunratice 

 

Předkládá: Ing. Lenka Alinčová, starostka MČ  

  Petr Mozola 

 

 P. Mozola zrekapituloval materiál k tomuto bodu, který obdrželi všichni členové zastupitelstva.

  

 

Předsedající k přednesenému bodu otevřel diskuzi.  

 

Vzhledem k tomu, že nikdo neměl žádné připomínky, dotazy ani námitky, předsedající diskuzi 

uzavřel a vyzval zastupitele k podání pozměňujících návrhů. Nikdo nepodal žádný pozměňující 

návrh, vyzval tedy návrhový výbor k přednesení návrhu usnesení a poté o něm dal hlasovat. 

 

Hlasování: Pro 10 proti 0 zdržel se 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

Návrhy, připomínky a podněty občanů Kunratic (MČ) 
Pan Kleček – přečetl petici občanů ke Kostelnímu náměstí v zastoupení pana Poláka, Ing. Alinčová 

reagovala, že petici občanů je věnován bod č. 6 dnešního jednání a že se jí ZMČ bude věnovat. 

Paní Kubová – depo Písnice, dotaz na stav obchvatu Kunratic při stavbě metra a na řešení přechodů 

pro chodce v oblasti Betáně, odpověděla Ing. Alinčová a Ing. Nováček. Obchvat Kunratic aktuálně 

řeší Institut plánování a rozvoje HMP, výbor dopravy HMP a tým zpracovávající řešení konečné 

stanice metra D. MČ Praha-Kunratice zásadně nesouhlasí s napojením výjezdů ze Saparie na 

Vídeňskou ulici. Oblast Betáně- odbor dopravy HMP schválil požadované řešení dojednané 

s místními obyvateli. Po vydaní opatření obecné povahy bude mít realizaci na starosti Technická 

správa komunikací (TSK). Ředitel TSK na jednání s MČ Praha-Kunratice dne 14. 5. 2025 přislíbil 

prioritní řešení.  

Pan Sládek – revitalizace hřbitova a dokončení chodníku v ulici Hornomlýnská, odpověděl Ing. 

Nováček a Ivan Hýža ohledně revitalizace hřbitova pozval pana Sládka k osobní schůzce na ÚMČ. 

Pan Kadlec – výtka na špatnou komunikaci na sociálních síti, výtka k opravám výkopů a výtluků, 

Kunratický zpravodaj by měl být i pro opozici, dotaz na audit MČ jak probíhal, dále dotaz na 

sestavování a představování rozpočtu, komentář k úročení peněz na účtech městské části. 

Odpovídal Ivan Hýža jaká jsou úskalí komunikace přes sociální sítě a upozornil, že Facebook 

slouží k informování občanů o dění a akcích městské části, neslouží k obousměrné komunikaci., 

Mgr. Šašková upozornila, že se nejedná o audit, ale o přezkum hospodaření podle zvláštního 

právního předpisu. 

Pan Fíla – jako člen FV upozornil, že rozpočet se sestavuje dle požadavků a ve struktuře dle 

Magistrátu a ubezpečil, že finanční prostředky na účtech MČ jsou úročeny a upozornil na míru 

rizika investic, vysvětlil, že městská část nemůže z hlediska odpovědnosti za finance (není 

soukromník zodpovědný za své finance) obchodovat na burze. 
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Paní Kubová upozornila na nedostatky v komunikaci mezi MČ a občany ve veřejném prostoru, 

nicméně ocenila přístup a čas při osobním jednání ze strany vedení městské části. 

Paní Poláková – stěžovala si, že nevěděla, že petice bude dnes projednávána, p.Hýža vysvětlil, že 

bod byl zařazen až v průběhu dnešního zasedání, že bylo počítáno v souladu se zákonem, že podnět 

občanů bude projednán na červnovém zasedání, aby bylo možné zajistit přítomnost zástupců 

architektonického studia.  
 

Dotazy občanů ukončeny. 

 

Návrhy, připomínky a podněty zastupitelů Kunratic (MČ) 

 
Mgr. Svobodová – komentovala redakční radu KZ, dle jejího názoru není objektivní 

MgA. Vízek – komentoval prodloužení času na podněty občanů,  

Mgr. Doležilová – reagovala na pana Vízka a vysvětlila, že nikdo nepodal procedurální návrh tento 

bod prodloužit 

Ing. Klíma – vznesl dotaz na délku bodů v pevném čase, a zároveň upozornil, že mu nebyl 

uveřejněn článek v KZ. L. Alinčová vysvětlila, že jeho článek obsahoval informace hraničící 

s poplašnou zprávou, že v Kunraticích na nově plánované konečné stanici metra Depo-Písnice a 

související výstavbou jsou naplánované nové stavby s výškou 20 nadzemních podlaží. Investoři se 

skutečně pokoušeli tento návrh prosadit, ale vedení MČ Praha-Kunratice se takovému návrhu 

dokázalo ubránit.  
p. Hýža – reakce na sociální sítě 

 

 

Dotazy zastupitelů ukončeny   v 18,55 hod. 
 

 

K bodu 2a 

Změny a úpravy rozpočtu roku 2025 

 

Předkládá: Ing. Lenka Alinčová, starostka MČ  

  Petr Mozola 

 

 Ing. Alinčová zrekapitulovala materiál k tomuto bodu, který obdrželi všichni členové 

zastupitelstva.  

 

Předsedající k přednesenému bodu otevřel diskuzi.  

 

Vzhledem k tomu, že nikdo neměl žádné připomínky, dotazy ani námitky, předsedající diskuzi 

uzavřel a vyzval zastupitele k podání pozměňujících návrhů. Nikdo nepodal žádný pozměňující 

návrh, vyzval tedy návrhový výbor k přednesení návrhu usnesení a poté o něm dal hlasovat. 

 

Hlasování: Pro 10 proti 0 zdržel se 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

K bodu 2b 

Změny a úpravy rozpočtu roku 2025 

 

Předkládá: Ing. Lenka Alinčová, starostka MČ  
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  Petr Mozola 

 

 Ing. Alinčová zrekapitulovala materiál k tomuto bodu, který obdrželi všichni členové 

zastupitelstva.  

 

Předsedající k přednesenému bodu otevřel diskuzi.  

 

Vzhledem k tomu, že nikdo neměl žádné připomínky, dotazy ani námitky, předsedající diskuzi 

uzavřel a vyzval zastupitele k podání pozměňujících návrhů. Nikdo nepodal žádný pozměňující 

návrh, vyzval tedy návrhový výbor k přednesení návrhu usnesení a poté o něm dal hlasovat. 

 

Hlasování: Pro 10 proti 0 zdržel se 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

K bodu 2c 

Změny a úpravy rozpočtu roku 2025 

 

Předkládá: Ing. Lenka Alinčová, starostka MČ  

  Petr Mozola 

 

 Ing. Alinčová zrekapitulovala materiál k tomuto bodu, který obdrželi všichni členové 

zastupitelstva.  

 

Předsedající k přednesenému bodu otevřel diskuzi.  

 

K předloženému návrhu proběhla diskuze, ve které byly zodpovězeny a prodiskutovány všechny 

vznesené dotazy a připomínky.  

 

Vzhledem k tomu, že nikdo neměl žádné další připomínky, dotazy ani námitky, předsedající 

diskuzi uzavřel a vyzval zastupitele k podání pozměňujících návrhů. Nikdo nepodal žádný 

pozměňující návrh, vyzval tedy návrhový výbor k přednesení návrhu usnesení a poté o něm dal 

hlasovat. 

 

Hlasování: Pro 10 proti 0 zdržel se 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

K bodu 2d 

Změny a úpravy rozpočtu roku 2025 

 

Předkládá: Ing. Lenka Alinčová, starostka MČ  

  Petr Mozola 

 

 Ing. Alinčová zrekapitulovala materiál k tomuto bodu, který obdrželi všichni členové 

zastupitelstva.  

 

Předsedající k přednesenému bodu otevřel diskuzi.  

 

Vzhledem k tomu, že nikdo neměl žádné připomínky, dotazy ani námitky, předsedající diskuzi 

uzavřel a vyzval zastupitele k podání pozměňujících návrhů. Nikdo nepodal žádný pozměňující 

návrh, vyzval tedy návrhový výbor k přednesení návrhu usnesení a poté o něm dal hlasovat. 
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Hlasování: Pro 10 proti 0 zdržel se 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

K bodu 2e 

Změny a úpravy rozpočtu roku 2025 

 

Předkládá: Ing. Lenka Alinčová, starostka MČ  

  Petr Mozola 

 

 Ing. Alinčová zrekapitulovala materiál k tomuto bodu, který obdrželi všichni členové 

zastupitelstva.  

 

Předsedající k přednesenému bodu otevřel diskuzi.  

 

K předloženému návrhu proběhla diskuze, ve které byly zodpovězeny a prodiskutovány všechny 

vznesené dotazy a připomínky.  

 

Vzhledem k tomu, že nikdo neměl žádné další připomínky, dotazy ani námitky, předsedající 

diskuzi uzavřel a vyzval zastupitele k podání pozměňujících návrhů. Nikdo nepodal žádný 

pozměňující návrh, vyzval tedy návrhový výbor k přednesení návrhu usnesení a poté o něm dal 

hlasovat. 

 

Hlasování: Pro 10 proti 0 zdržel se 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

K bodu 2f 

Změny a úpravy rozpočtu roku 2025 

 

Předkládá: Ing. Lenka Alinčová, starostka MČ  

  Petr Mozola 

 

 Ing. Alinčová zrekapitulovala materiál k tomuto bodu, který obdrželi všichni členové 

zastupitelstva.  

 

Předsedající k přednesenému bodu otevřel diskuzi.  

 

K předloženému návrhu proběhla diskuze, ve které byly zodpovězeny a prodiskutovány všechny 

vznesené dotazy a připomínky.  

 

Vzhledem k tomu, že nikdo neměl žádné další připomínky, dotazy ani námitky, předsedající 

diskuzi uzavřel a vyzval zastupitele k podání pozměňujících návrhů. Nikdo nepodal žádný 

pozměňující návrh, vyzval tedy návrhový výbor k přednesení návrhu usnesení a poté o něm dal 

hlasovat. 

 

Hlasování: Pro 10 proti 0 zdržel se 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

K bodu 3a 

Stanovisko k předkupnímu právu 
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Předkládá: Ing. Lenka Alinčová, starostka MČ  

   

 

Ing. Alinčová zrekapitulovala materiál k tomuto bodu, který obdrželi všichni členové 

zastupitelstva.  

 

Předsedající k přednesenému bodu otevřel diskuzi.  

 

K předloženému návrhu proběhla diskuze, ve které byly zodpovězeny a prodiskutovány všechny 

vznesené dotazy a připomínky.  

 

Vzhledem k tomu, že nikdo neměl žádné další připomínky, dotazy ani námitky, předsedající 

diskuzi uzavřel a vyzval zastupitele k podání pozměňujících návrhů. Nikdo nepodal žádný 

pozměňující návrh, vyzval tedy návrhový výbor k přednesení návrhu usnesení a poté o něm dal 

hlasovat. 

 

Hlasování: Pro 10 proti 0 zdržel se 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

K bodu 3b 

Stanovisko k předkupnímu právu 

 

Předkládá: Ing. Lenka Alinčová, starostka MČ  

   

 

Ing. Alinčová zrekapitulovala materiál k tomuto bodu, který obdrželi všichni členové 

zastupitelstva.  

 

Předsedající k přednesenému bodu otevřel diskuzi.  

 

Vzhledem k tomu, že nikdo neměl žádné připomínky, dotazy ani námitky, předsedající diskuzi 

uzavřel a vyzval zastupitele k podání pozměňujících návrhů. Nikdo nepodal žádný pozměňující 

návrh, vyzval tedy návrhový výbor k přednesení návrhu usnesení a poté o něm dal hlasovat. 

 

Hlasování: Pro 10 proti 0 zdržel se 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 
 

K bodu 4 

Změna ÚPn na pozemcích parc. č. 2373/22 a 2373/23 v k. ú. Kunratice 

 

Předkládá: Ing. Lenka Alinčová, starostka MČ    

      

 

Ing. Alinčová zrekapitulovala materiál k tomuto bodu, který obdrželi všichni členové 

zastupitelstva.  

 

Předsedající k přednesenému bodu otevřel diskuzi.  
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K předloženému návrhu proběhla diskuze, ve které byly zodpovězeny a prodiskutovány všechny 

vznesené dotazy a připomínky.  

 

Vzhledem k tomu, že nikdo neměl žádné další připomínky, dotazy ani námitky, předsedající 

diskuzi uzavřel a vyzval zastupitele k podání pozměňujících návrhů. Nikdo nepodal žádný 

pozměňující návrh, vyzval tedy návrhový výbor k přednesení návrhu usnesení a poté o něm dal 

hlasovat. 

 

Hlasování: Pro 10 proti 0 zdržel se 0 

Usnesení bylo schváleno. 
 

K bodu 5 

Veřejnoprávní smlouva Start98 z. s. 
 

Předkládá: Ing. Lenka Alinčová, starostka MČ  

  

 

Ivan Hýža zrekapituloval materiál k tomuto bodu, který obdrželi všichni členové zastupitelstva.  

 

Předsedající k přednesenému bodu otevřel diskuzi.  

K předloženému návrhu proběhla diskuze, ve které byly zodpovězeny a prodiskutovány všechny 

vznesené dotazy a připomínky. 

 

Vzhledem k tomu, že nikdo neměl žádné připomínky, dotazy ani námitky, předsedající diskuzi 

uzavřel a vyzval zastupitele k podání pozměňujících návrhů. Nikdo nepodal žádný pozměňující 

návrh, vyzval tedy návrhový výbor k přednesení návrhu usnesení a poté o něm dal hlasovat. 

 

Hlasování: Pro 10 proti 0 zdržel se 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

K bodu 6 

Rekonstrukce Kostelního náměstí – žádost občanů 

 

Předkládá: Mgr. Svobodová  

  

 

Mgr. Svobodová předložila návrh usnesení k předmětnému bodu, který přečetla. 

 

Ing. Alinčová předložila protinávrh usnesení k tomuto bodu, který na místě obdrželi všichni 

členové zastupitelstva v písemné podobě. 

 

Předsedající k přednesenému bodu otevřel diskuzi. 

  

K předloženému návrhu proběhla diskuze se zapojením veřejnosti. 

 

 

 

Vzhledem k tomu, že nikdo neměl žádné další připomínky, dotazy ani námitky, předsedající 

diskuzi uzavřel a vyzval zastupitele k podání pozměňujících návrhů.  
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Mgr. Doležilová předložila druhý protinávrh usnesení k tomuto bodu, spočívající ve vypuštění 

části textu z protinávrhu Ing. Alinčové. 

Ing. Alinčová, tedy místo návrhového výboru, přednesla návrh usnesení ve znění protinávrhu Mgr. 

Doležilové a předsedající dal o něm hlasovat. 

 

Hlasování: Pro 7 proti 3 zdržel se 0  

/Alinčová, Hýža, Hilmarová, Mozola /Vízek, Klíma, Svobodová/ 
Nováček, Doležilová, Matoušek/ 

  

 

Usnesení bylo schváleno. 

 

L. Alinčová oznámila, že příští zasedání ZMČ bude v pondělí 23.června 2025 od 18.00 hodin. 

 

Vzhledem k tomu, že program byl vyčerpán a nikdo neměl žádné další připomínky, předsedající 

jednání ZMČ ve 20,25 hod ukončil. 

 

 

 

 

 

 

 

Ověřovatelé:  Petra Hilmarová. ................................................. 

 

 

   Milan Matoušek ...................................................... 

 
 

 
 

Ing. Lenka Alinčová 

Starostka MČ Praha-Kunratice 

 

zápis vyhotoven dne: 21. 5. 2025  


